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منصور برزگر: در هیچ زمینه ای  
المپیکی فکر نمی کنیم

ایسنا: سرمربی سابق تیم ملی کشتی آزاد در 
ادوار مختلف تاکید کرد: هرچه دانش و تجربه 
مربیان تیم ملی بیشتر باشد به سود سرمربی 
تیم ملی برای کسب نتیجه خواهد بود. منصور 
برزگر در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت تیم ملی 
کشتی آزاد ایران برای کسب نتیجه در رقابت های 
قهرمانی و کسب سهمیه المپیک پاریس، اظهار 
کرد: غیبت یا حضور روس ها در رقابت های 
قهرمانی جهان و پس از آن المپیک پاریس 
مشخص نیست و ما نمی دانیم تکلیف حضور 
روس ها در این ۲ رویداد به چه صورتی است. قطعا 
این موضوع تاثیر زیادی در نحوه کسب نتیجه 
ملی پوشان ما خواهد داشت. سرمربی اسبق 
تیم ملی کشتی آزاد، افزود: ما در هیچ زمینه ای 
المپیکی نیستیم و المپیکی فکر نمی کنیم. 
یک سرمربی باید حداقل ۴ سال برای کسب 
نتیجه در المپیک زمان داشته باشد. در حال 
حاضر باید این فرصت به کادر فنی داده شود 
تا عملکرد کشتی آزاد را در المپیک ببینیم و 
سپس درباره وضعیت کشتی آزاد و تیم ملی 
قضاوت کنیم. دارنده یک طلا و ۲ نقره جهان، با 
تاکید بر اهمیت سطح مربیان تیم ملی در کسب 
موفقیت در رویدادهای مهم همچون جهان و 
المپیک، گفت: قطعا یک دست صدا ندارد و یک 
مجموعه هر چقدر قوی تر باشد موفق تر خواهد 
بود. هرچه مربیان تیم ملی در آنالیز و کوچ قوی تر 
باشند و بتوانند در برنامه ریزی تمرینی خوب 
عمل کنند مطمئنا نتیجه کار بهتر خواهد شد. 
برزگر درباره حمایت های رئیس فدراسیون 
کشتی از برنامه های تیم های ملی و عملکرد او، 
خاطرنشان کرد: دبیر از نظر سازندگی در کشتی 
اقدامات خوبی انجام داده و در حد توان خود کار 

کرده است. 

خارجازمستطیلسبز

حذف زنان بارسلونا  از جام حذفی 
تیم فوتبال زنان بارسلونا با وجود پیروزی 
۹ گله برابر اوساسونا در جام حذفی فوتبال این 
کشور، به دلیل استفاده از بازیکن غیرقانونی از 
دور این رقابت ها کنار رفت. به گزارش فوربس، 
تیم فوتبال زنان بارسلونا موفق شد در مرحله یک 
هشتم نهایی جام حذفی فوتبال اسپانیا، با ۹ گل 
اوساسونا را شکست دهد و راهی دور بعد شود. 
بارسایی ها ابتدای فصل، گیسه فریرا، مهاجم 
فصل قبل مادرید CFF را جذب کرده بودند اما 
این بازیکن در آخرین دیدار فصل قبل خود در 
کوپا دلا رینا، با دریافت کارت زرد دوم اخراج شده 
بود و برای نخستین بازی اش در این مرحله محروم 
بود، اما سرمربی بارسا به او بازی داده و حتی این 
مهاجم یکی از گل های تیمش را به ثمر رساند. یک 
مربی اسپانیایی به اسم کریستین ویرا این موضوع 
را فاش کرد و اوساسونا نیز با شکایت از تیم حریف 
سبب شد تا بارسایی ها با وجود پیروزی ۹ گله در 

جام حذفی از دور رقابت ها کنار رود. 

 

خبـــــر

 بازتاب ماجرای مصدومیت و وضعیت لئوناردو پادوانی

سکوت استقلال؛ پیگیری مردم 

سالپنجم
شماره1478

آرمان ملی: ماجرای مصدومیت و رأی دادگاه در خصوص 
لئوناردو پادوانی در سطح بین المللی خبر رسانی شده در حالی 
که وی از مردم کشورمان به نیکی یاد می کند هر چند باشگاه 

استقلال پیگیر حال بازیکن سابق خود نبوده است. 
  مصدومیت 

پادوانی با فولاد به فوتبال ایران معرفی شد و با فولاد هم از فوتبال 
ایران حذف شد. با حضور علیرضا منصوریان در کادر فنی استقلال، 
شاگرد سابقش در نفت با نظر او بار دیگر به تهران آمد تا اینبار 
پیراهن آبی استقلال را بر تن کند. ۵ اسفند سال ۹۷ اما برای پادوانی 
روز خوبی نبود. در چنین روز استقلال در اهواز به مصاف فولاد رفت 
و در حالی که آخرین دقایق نیمه اول بازی سپری می شد، پادو بر 
اثر برخورد از ناحیه سر با بازیکن خودی )آرمین سهرابیان( از ناحیه 
جمجمه و گردن آسیب جدی دید تا این نه تنها آخرین بازی پادو 

برای استقلال، بلکه آخرین بازی فوتبال در زندگی او باشد.  
  رای دادگاه 

پس از مصدومیت شدید پادوانی و اعلام رأی فیفا، این مدافع 
برزیلی حکم ۱۰۰هزار دلاری را قبول نکرد و پرونده را به دادگاه 
حکمیت ورزش برد. مدافع اسبق استقلال با مطرح کردن این 
پرونده در دادگاه CAS خواهان غرامت ۹میلیون دلاری شد و 
وکلای او، این ماجرا را به صورت جدی پیگیری کردند به همین 
خاطر اعلام رأی توسط CAS چندین بار به تعویق افتاد. بر 
اساس رأی دادگاه CAS درخواست پادوانی رد شده و باشگاه 
استقلال باید همان ۱۰۰ هزار دلار بر اساس حکم فیفا را به همراه 

جریمه دیرکرد پرداخت کند.  
  بیانیه اتحادیه 

به گزارش سایت FIFPRO، اتحادیه بازیکنان حرفه ای 

فوتبال جهان به تصمیم دادگاه داوری ورزش درباره رأی 
تجدیدنظر پرونده لئاندرو پادوانی، بازیکن برزیلی و باشگاه 
فوتبال استقلال ایران واکنش نشان داد. در این بیانیه آمده 
است: ما از تصمیم CAS مبنی بر اینکه باشگاه مسئولیتی 
در قبال مصدومیت بازیکن ندارد ناامید شده ایم، اما با این 
وجود این پرونده را نقطه عطفی در پیشبرد حقوق بازیکنان 
می دانیم. پادوانی در بهمن ماه ۱۳۹۶ در جریان بازی در لیگ 
ایران در پی برخورد اتفاقی با هم تیمی خود از ناحیه سر و 
گردن آسیب دید. همان طور که توسط CAS پذیرفته شده 
است، گردن او توسط کادر پزشکی باشگاه حرکت داده شد 
زیرا او از زمین خارج شد و پیش پا افتاده ترین مراقبت های 
پزشکی در این حادثه صورت نگرفته است. باشگاه هیچ بیمه 
نامه ای برای پوشش این آسیب نداشت؛ اقدامی که در بسیاری 
از حوزه های قضائی دیگر رایج است و باید در تمام فوتبال 
حرفه ای اجباری شود.  علاوه بر این در آن زمان، استقلال مبلغ 
قابل توجهی از دستمزد را به این بازیکن بدهکار بود و در حالی 
که او هنوز در تخت بیمارستان بود، مسئولان باشگاه با توافق 
نامه ای برخی از دستمزدهای پادوانی را حذف کردند. باشگاه 
همچنین تلاش کرد تا موافقت بازیکن را برای چشم پوشی از 
سایر ادعاهایی که ممکن است داشته باشد را تضمین کند. در 
حالی که اگر بازیکنی در چنین موقعیتی باشد، هرگز نباید 
برای بحث های مالی و از این دست به آن بازیکن نزدیک شد. با 
این حال، اگرچه مشخص شد که گردن پادوانی هنگام انتقال 
به بیرون از زمین بی حرکت نبوده است و اگرچه بحثی وجود 
ندارد که حرکت اضافی گردن یک فرد در چنین شرایطی 
می تواند نخاع آسیب دیده را در معرض خطر قرار دهد ولی 

دادگاه عالی ورزش معتقد است که بازیکن به اندازه کافی 
درباره اقدامات باشگاه که منجر به ضرر او شده است اقدام 
کافی انجام نداده و بنابراین CAS درخواست تجدیدنظر را رد 
کرد. اتحادیه بازیکنان حرفه ای فوتبال جهان با توجه به اینکه 
بازیکن شواهد قابل توجهی از جمله شواهد کارشناسی از یک 
جراح مغز و اعصاب را در حمایت از ادعای خود ارائه کرده 

است، از این حکم ناامید است. 
  صحبت های پادوانی 

سایت fifpr با لئوناردو پادوانی بازیکن برزیلی سابق 
استقلال در خصوص شرایط وی صحبت کرد. پادوانی در 
خصوص شرایط فعلی اش گفت: من در یک آپارتمان کوچک 
در برازیلیا با همسرم لاریسا و پسر بچه چهار ماهه مان، لورنزو 
زندگی می کنیم. برای زنده ماندن پس از یک حادثه مانند آن، 
باید خود را دوباره پیدا کنید. شما باید یک فرد دیگر شوید. 
من سال ها در ورزش بودم و اکنون فقط می توانم دست هایم را 
حرکت دهم. من نمی توانم این لیوان آب پرتقال را برای مدت 
طولانی در دستم نگه دارم. در ادرار کردن مشکل دارم و هر 
روز در بدنم احساس درد می کنم. من می خواستم از افسردگی 
خلاص شوم، بنابراین با شناگران معلول تمرین را شروع 
کردم. من یک مربی دارم و سه روز در هفته در استخر تمرین 
می کنم و دو روز در سالن بدنسازی، تمرینات وزنه برداری 
انجام می دهم. رویای من این است که در بازی های پارالمپیک 
۲۰۲۴ پاریس شرکت کنم. من جزو سه شناگر برتر پارالمپیک 
برزیل هستم اما در سطح جهانی باید پیشرفت کنم. در حال 
حاضر این فقط یک رویاست. پادوانی در خصوص دریافت پیام 
از ایران گفت: من هرگز با مردم آنجا مشکل نداشتم. مردم، 
فرهنگ و غذای ایران را دوست دارم. تا امروز مردم برای من در 
اینستاگرام پیام می فرستند، حالم را می پرسند و با پرونده ام 
همدردی می کنند. آنها نمی دانند که چگونه باشگاه می تواند 
با من چنین رفتار کند. حادثه بازتاب زیادی در رسانه ها 
داشت زیرا در تیم بزرگی بازی می کردم. رسانه ها به باشگاه 
فشار آوردند تا به من حقوق بازنشستگی بدهد. آنها با من یک 
قرارداد یک ساله با حدود ۱۵۰۰ دلار در ماه بستند تا عضو 
کمیسیون فنی شوم اما ۹ ماه بعد فقط ۶۰ درصد آن مبلغ را به 
من پرداخت کردند. این فقط راهی برای آرام کردن رسانه ها و 
هواداران بود. من در نوامبر ۲۰۱۸ این کمیسیون ترک کردم 
و بعد از آن هرگز از باشگاه تماسی دریافت نکردم. ما بلافاصله 
پس از حادثه در سال ۲۰۱۸ علیه باشگاه استقلال اقدام قانونی 
کردیم اما چیزی نشنیدیم. هیچ اتفاقی نیفتاده است. اگر 
در اروپا بود، مطمئناً درمان متفاوتی وجود داشت. احساس 
می کنم که من یک آینه عبرت برای همه در فوتبال شدم. 
برخوردی که با من شد، غیرانسانی بود. باشگاه ها باید بدانند 
که بازیکنان اشیای یک بار مصرف نیستند. ما برای باشگاه ها 
درآمد به ارمغان می آوریم و برای هواداران شادی اما در نهایت 

چه کسی مراقب بازیکن است؟

   مهاجم جدید 
حامد پاکدل مهاجم جدید تیم تراکتور که یک 
فصل و نیم در پرسپولیس حضور داشت، 24 ساعت 
پس از امضای قرارداد با تراکتور  در تمرین این تیم 

حاضر شد.

      بازگشت 
محمد مسلمی پور بازیکن سابق تیم های تراکتور، 
سپاهان و ماشین سازی تبریز پس از توافق با باشگاه 
آلومینیوم اراک به جمع شاگردان سید مهدی رحمتی 

اضافه شد.

           مشابه 
مازیار زارع مشابه ریکاردو سا پینتوی پرتغالی 
تا پایان هفته شانزدهم لیگ  برتر، چهار بازی را با 
محرومیت از دست داده و روی سکوها هدایت تیمش 

را بر عهده داشته است.
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کوتاه
 2چالش پرسپولیس در نقل و انتقالات زمستانی؛  
توافق نهایی با مهاجم خارجی و گِره در 

فسخ قرارداد نعمتی
به گزارش تسنیم، باشگاه پرسپولیس با توجه به نتایج خوب 
خود در فصل جاری، در نقل و انتقالات زمستانی برخلاف 
ابتدای فصل چندان پرُ سر و صدا ظاهر نشد و به جز مازاد 
شدن حامد پاکدل و سیامک نعمتی و جذب عیسی آل کثیر؛ 
تنها هدف نقل و انتقالاتی باقی مانده سرخپوشان جذب یک 
مهاجم خارجی خواهد بود. پرسپولیسی ها که از هفته ها پیش 
به دنبال استعلام های مربوط و مذاکره با چند گزینه خارجی 
در پسُت  مهاجم بودند، در نهایت با لئاندرو مارکوس پریرا 
مهاجم برزیلی تیم گامبااوزاکای ژاپن به توافق رسیده اند و 
باید دید در نهایت این بازیکن چه زمانی برای مذاکره نهایی و 
عقد قرارداد راهی تهران خواهد شد. این بازیکن برزیلی قرارداد 
خود را با تیم ژاپنی به تازگی فسخ کرده تا مشکلی برای حضور 
در تهران و عقد قرارداد با پرسپولیس نداشته باشد. دومین 
چالش باشگاه پرسپولیس در روزهای پایانی نقل و انتقالات 
فسخ قرارداد با سیامک نعمتی است. این بازیکن که در لیست 
مازاد یحیی گل محمدی قرار گرفته، تاکنون با پرسپولیس 
برای فسخ قرارداد به توافق نرسیده و مذاکرات دو طرف 
بی نتیجه بوده است. پرسپولیسی ها علاوه بر بخشش مطالبات 
این بازیکن، خواستار دریافت مبلغی برای صدور رضایت نامه 
هستند اما این موضوع با مخالفت شدید سیامک نعمتی مواجه 
شده تا ابهامات درباره سرنوشت این بازیکن افزایش یابد. به 
گفته یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس، این باشگاه تا پایان 
هفته جاری تکلیف این دو موضوع را مشخص خواهد کرد تا 
با پایان زمان نقل و انتقالات زمستانی، تکلیف سرخپوشان نیز 
مشخص شود. پنجره نقل و انتقالات زمستانی لیگ برتر ایران 

ششم بهمن ماه )پنجشنبه( بسته خواهد شد.

بیــنالمــلل
توصیه به نویر برای کناره گیری از تیم ملی آلمان

 دروازه بان سابق تیم ملی آلمان به مانوئل نویر توصیه کرد 
از تیم ملی کناره گیری کند  به گزارش ایسنا و به نقل از بیلد، 
تونی شوماخر، دروازه بان سابق تیم ملی فوتبال آلمان به نویر 
۳۶ ساله توصیه کرد که از تیم ملی آلمان کناره گیری کند و 
از دینو زوف، اسطوره ایتالیایی الگوبرداری کند.  شوماخر ۶۸ 
ساله گفت: اگر جای نویر بودم تیم ملی را رها می کردم و کاملا 
روی بایرن تمرکز می کردم. او باید این کار را انجام دهد. در 
این صورت می تواند تا ۴۰ سالگی برای باشگاه خود بازی کند 
درست مانند دینو زوف.  زوف، دروازه بان اسطوره ای ایتالیا حتی 
در سال ۱۹۸۲ در حالی که ۴۰ ساله بود قهرمان جام جهانی شد.  

مارک آندره تراشتگن )بارسلونا(، کوین تراپ 
)اینتراخت فرانکفورت( و برند لنو )فولام( 
ً وضعیت خوبی داشته اند و همگی  اخیرا
شانس حضور در تیم ملی آلمان را دارند. 
هنوز مشخص نیست که فعلا چه کسی این 

پست را به عنوان شماره یک بر عهده 
خواهد گرفت.  آلمان میزبان یورو 
۲۰۲۴ است و شانس دارد تا چهارمین 
قهرمانی خود در یورو را بعد از سال ها 
ناکامی به دست بیاورد. معلوم نیست 
برای این رقابت ها هانسی فلیک روی 

چه دروازه بانی حساب خواهد کرد. 

دیدگـــــاه
 راه دشوار استقلال تا قهرمانی

ستارهمدانی
کارشناس فوتبال  

در مرحله قبلی جام حذفی استقلال با شرایطی سخت از 
تیم خوب تراکتور عبور کرد. ملوان که از تیم های قدیمی و 
ریشه دار فوتبال کشور است دوباره به لیگ برتر بازگشته و در 
هفته های ابتدایی و میانی نیم فصل اول به انسجام تاکتیکی 
نرسیده بود ولی در هفته های گذشته تیمی شده که شکستی 
را در لیگ نپذیرفته و با دو پیروزی در دو بازی اخیر وضعیت 
خود را در جدول رده بندی بهبود بخشید که نشان می دهد 
رفته رفته به تیمی خطرناک برای رقبا تبدیل شده است. 
استقلال باید برای جام حذفی برنامه ای خاص داشته باشد. 
مسیر کوتاهی در مقابل است و با پیروزی در اولین بازی تنها 
چهار پیروزی دیگر مانده تا قهرمانی کسب شود. ملوان که 
حریف استقلال شده تیم جسوری است و مازیار زارع توانسته 
انگیزه لازم را به شاگردانش منتقل کند. قاعدتا پس از باخت 
مقابل سپاهان باید پیروزی به اردوی استقلال بازگردد و حالا 
که میزبان است باید در حضور تماشاگران برنده از زمین خارج 
شود. این پیروزی استقلال را بیش از این از کورس قهرمانی 
عقب نمی اندازد و روحیه از دست رفته به تیم بازخواهد 
گشت. با قهرمانی در فصل گذشته سطح انتظارات بالا رفته و 
هواداران دوست دارند تا قهرمانی تکرار شود. استقلال از لحاظ 
فنی نسبت به فصل گذشته ضعیف تر شده و تیم های مدعی 
پرسپولیس، سپاهان، گل گهر سیرجان، مس رفسنجان و 
تراکتور بهتر از فصل قبل ظاهر شده اند. استقلال نیاز دارد تا 
کیفیت خود را بالاتر ببرد و سرمربی هم نیاز دارد تا بازیکنانش 
را در شرایط بهتری به زمین بفرستد. در مورد اخراج سیاوش 
یزدانی از سوی سرمربی تیم استقلال باید بگویم  یزدانی 
پارسال یکی از ارکان اصلی تیم بود و به قهرمانی کمک کرد 
اما امسال وارد حواشی شده و تمرکز لازم را ندارد. این اتفاق 
نمی دانم از کجا نشأت گرفته ولی یزدانی بازیکن متعصبی 
است. به نظرم بحث سربازی رفتن و از دست دادن بازی های 
تیم ملی در جام جهانی روی این بازیکن تأثیر منفی گذاشته 
است. او می تواند به شرایط خوب گذشته برگردد. در خصوص 
حضور تماشاگران باید بگویم شاید شرایط برای استقلال بدتر 
شود و باید منتظر بمانیم تا ببینیم چه نتایجی به دست می آید. 
البته باید بازگشت تماشاگران را به فال نیک گرفت و جذابیت 
فوتبال به حضور تماشاگران است. ورزشی که از سایر رشته ها 
پرطرفدار است و محبوبیت بیشتری با حضور تماشاگران پیدا 

می کند که از تیم خود حمایت می کنند.

 دبیر: 

برخی کارشناسان 15 سال از علم کشتی عقب هستند 
برخی  گفت:  کشتی  فدراسیون  رئیس  دبیر  علیرضا 
کارشناسانی که در مورد اتفاقات کشتی صحبت می کنند، فکر 

می کنم ۱۵ سال از علم این رشته عقب هستند. 
  انتقادات 

 علرضا دبیر در حاشیه مراسم رونمایی از کتاب شهیدان در 
خصوص انتقاد های کارشناسان به کادر فنی تیم ملی اظهار 
داشت: در این زمینه بعضی از افراد نسبت به این موضوع انتقاد 
کردند چه باید بگویم ۱۵ سوال از کشتی عقب هستند و حتی 
آنها را به عنوان کارشناس هم قبول ندارم می آمدند به کاری که 
در تیم ملی انجام شده بود انتقاد می کردند ای کاش قبل از اینکه 
حرفی بزنند بیایند و با ما صحبت کنند من فکر می کنم آنها ۱۵ 
سال از علم کشتی عقب هستند کشتی هر تصمیمی بخواهد 
بگیرد باید اول المپیک را ببیند از من توقع نداشته باشید که 
دید آسیایی داشته باشم خود رسانه ها هم می گویند علیرضا 
دبیر باید المپیکی فکر کند ما در حال حاضر المپیک ۲۰۲۴ 
پاریس را می بینیم کامران قاسم پور با توجه به وزن که دارد و 
انتخابی که کرده است قطعا نمی تواند در ۸۶ کیلوگرم کشتی 
بگیرد خودش این انتخاب را کرده است که به ۸۶ برنگردد و در 
واقع صلاح نیست چرا که او ۹۴ کیلو است. وی افزود: کسی که 
نام خود را کارشناس می گذارد و صحبت می کند نمی داند که در 
کشتی چه می گذرد در وزن ۸۶ کیلوگرم حسن یزدانی را داریم 
که یکی از بهترین های دنیا است نمی توانیم دو کشتی گیر را 
نابود کنیم این را هم باید بگویم که این طور نیست که ما بگوییم 
آقای قاسم پور شما برای ۹۷ کیلوگرم انتخاب شده اید بفرمایید 
در تیم  ملی او هم باید مانند سایر کشتی گیران در رقابت های 
انتخابی شرکت کند قاسم پور هم در بازی های آسیایی و هم در 
رقابت های جهانی صربستان ۲۰۲۳ در وزن ۹۲ کیلوگرم کشتی 
خواهد گرفت. در تیم های ملی چه حسن رنگی از و چه پژمان 
درستکار از من مشاوره بخواهند به آنها کمک می کنم اما به هیچ 

عنوان درکارشان دخالت نمی کنم. 
  جام جهانی 

دبیر در ادامه گفت: کشتی کشور را کسانی که جام جهانی را 
اولویت قرار دادند بهم ریختند جام جهانی اصلا برای ما مهم نبود 
که تیم دوم خودو جوانان را برای این مسابقات اعزام کردم. من 
می توانستم حسن یزدانی و دیگر کشتی گیران را به این مسابقات 
ببرم و نابودشان کنم برای اینکه در جام جهانی می خواهم اول 
شوم. بعد از آن در آستانه انتخابی المپیک و بازی های المپیک 
یک تیم در هم خورده را به فدراسیون آینده تحویل دهم. رئیس 
فدراسیون کشتی در خصوص کشتی گرفتن کامران قاسم پور 
در وزن ۹۷ کیلوگرم در جام جهانی تصریح کرد: قاسم پور که 
به رقابت های جام جهانی رفته بود در کنار کادر فنی بود که 
به من زنگ زدند من به کامران قاسم پور گفتم قطعا برای 
المپیک به وزن ۸۶ کیلوگرم باز نخواهی گشت گفت قطعا در 
وزن ۸۶ کیلوگرم نمی خواهم کشتی بگیرم من به او گفتم تو 
که می خواهی در وزن ۹۷ کیلوگرم کشتی بگیری خودت را 
مقابل آمریکایی محک بزن سال آینده می خواهی در بهمن ماه 

این کار را انجام دهی اما امروز این کار را انجام بده تیم 
من می خواهد دوم شود اشکالی ندارد. من به کامران 
گفتم که تو این کار را بکنی یکسال جلو خواهی افتاد 
از نظر تیمی در ۹۲ کیلوگرم اگر کشتی بگیری 
ایران اول می شود و قهرمان می شویم، اما برای 
من المپیک مهم است. این اجازه را من به سرمربی 

به تو می دهیم که تو در وزن ۹۷ کیلوگرم 
کشتی بگیری نتیجه کشتی کامران اصلا 
مهم نبود، چراکه این رقابت تازه به او 

گفت که کجای کار قرار دارد. اولویت 
ما المپیک است و بعد از آن 

مسابقات جهانی ولاغیر. 

  انتخابی تیم ملی 
دبیر درباره حذف شورای فنی فدراسیون کشتی هم گفت: به 
من ایراد گرفتند که چرا شورای فنی را حذف کردیم وقتی ما 
یک چرخه انتخابی خوب داریم و همه در این چرخه انتخابی 
به حقشان می رسند چرا باید شورای فنی داشته باشیم شورای 
فنی داشته باشیم که ۱۲ نفر حق یک کشتی گیر را بخورند هر 
کسی بیاید طبق قانون سه سالش را بگذراند اگر در ایران اول 

شود قطعا ملی پوش خواهد شد. 
  کمپ تیم ملی 

وی در خصوص کمپ تیم های ملی کشتی کشورمان گفت: من 
به جرات می گویم که نه بارسلونا و رئال مادرید و نه لیکرز آمریکا 
و نه هیچ تیمی در رشته های ورزشی چنین کمپی را ندارد. در 
جمهوری اسلامی می توان کارهای خوبی انجام داد من به این 
موضوع ایمان دارم و اعتقاد دارم که می شود. اگر باور نمی کنید 
بروید و ببینید حرف های من این نیست که می خواهم خودم را 
تبلیغ کنم نه کشتی برند ایران است و متعلق به جمهوری اسلامی 
که مبارکش باشد. تمام اتفاقات کشتی گیران در همان کمپ 
رخ می دهد از بازی ها و سرگرمی هایشان تا دعا و مناجات شان 
استخر روباز هم در کمپ تیم های ملی برای آنها تهیه شده است 
زمانی که من کشتی گیر بودم لباس هایمان را خودمان زیر دوش 
می شستیم، اما من برای کمپ تیم ملی خشکشویی ایجاد کردم 
بعد از هر تمرین کارکنان فدراسیون لباس بازیکنان را می گیرند 
و می شویند تا در تمرینات بعدی کثیف یا بوی بد ندهند. 
رئیس فدراسیون با گفتن خاطره ای حمید سوریان 
ادامه داد: حمید سوریان به ما می گفت قدیم در 
خانه کشتی که اردو برگزار می شد حتی ۶ ماه بیرون 
نمی آمدیم. در همان اتاق خودمان غذا می خوردیم و 
می خوابیدیم و یک روز که امیر قلعه نویی به دیدار ما 
آمده بود به بیرون از سالن رفتیم که بعد 
از شش ماه چشم به نور آفتاب 
عوارض  باعث  اینها  بخورد 
روحی روانی برای کشتی گیران 
می شود که بسیاری از آنها را در 

حال حاضر می بینیم. 

ساکت الهامی سرمربی هوادار تهران در 
خصوص برنامه های این تیم در فصل نقل و 

انتقالات و وضعیت شاگردانش صحبت کرد. 
  در خصوص شایعه جذب چند بازیکن از 

نساجی توضیح می دهید؟
 در ابتدا باید بگویم از بازیکنان قدیم خودم 
هر بازیکنی دوست داشته باشد به هوادار بیاید 
قدمش روی چشم ولی از نساجی به خاطر شخص 
رضا حدادیان بازیکن نمی گیرم به خاطر اینکه ان 
تیم هم تیم من است به مانند تراکتور که با این تیم 
هم به قهرمانی رسیده ام.اگر مسعود شجاعی هم به 
تیم هوادار آمد با هماهنگی شخص حدادیان بود. 
مسعود با مهندس مشورت کرده بود و من هم با 
فراغ بال پذیرای کاپیتان سابق تیم ملی شدم. باید 
بگویم حمید مطهری در نساجی بسیار خوب کرده 

و به وی تبریک می گویم. 
  بر ای جذب رشید مظاهری برنامه 

دارید؟
رشید هم جزو بازیکنانی است که در تراکتور 
با هم کار کرده ایم. این بازیکنان برای من زحمت 

کشیده و قابل احترام هستند. 
  در خصوص تساوی مقابل آلومینیوم 

اراک در لیگ نظر شما چیست؟
 آلومینیوم از ما بهتر بود. این حرف را هم به 
مهدی رحمتی و هم رجائیان مدیرعامل این 
باشگاه گفتم. روز بد ما بود و شهامت گفتن این 
موضوع را دارم. بازیکنانم تمام زحمت خود را 
کشیدند و مقصر این نتیجه من هستم و دلایلش 
را هم خود بازیکنان می دانند. من حتی به رحمتی 
تماس گرفتم و به وی بابت بازی خوب تیمش 

تبریک گفتم. 
  استقلال با شما مذاکره ای داشته؟

 استقلال الان مربی دارد و باید به وی زمان 
داد. خوشحالم که در چند سال گذشته جزو 
گزینه های استقلال بوده ام و به عنوان هوادار 
همیشته نتایج این تیم را دنبال می کردم. در 
سال هایی هم که به عنوان مربی در این تیم حضور 
داشته ام را فراموش نمی کنم ولی الان باید بگویم 
این تیم مربی خوبی به نام ساپینتو دارد و باید به 
وی زمان داد تا کارش را دنبال کند. الان تمام 

تمرکزم روی موفقیت هوادار است. 
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